
که وجــوه مختلــف موضوع، آخریــن خبرها 
و اتفاقات را بررســی کنم و با اشــراف کامل در 
برنامه  حضور پیدا کنم. این برنامه از یک عقبه 
و پشتوانه تحقیقاتی و پژوهشی برخوردار است 
و در خصــوص اجرایش هم همــواره یا حداقل 
در بیشــتر فصول از مجریان متبحر و حرفه ای 
استفاده کرده که خب این هم نکته مهمی است 
که باید به آن اشاره کرد و حالا البته منظورم به 
خودم نیست ولی در طول ســال های مختلف 
مجریانی که اجرای این برنامه را به عهده داشتند، 
مورد اقبال مردم بودند. یکی دیگر از چالش هایی 
که در اجــرای برنامه »پایش« دارم آن اســت 
که گاهی پیش می آید مهمانان یا کارشناسان 
برنامه در پاسخ به پرسش ها، شفافیت و صراحت 
کافی را ندارند و صرفا  به بیان دیدگاه ها و مطالب 
خودشان می پردازند و در اینگونه موارد مجری 
راهی ندارد جز پافشاری بر گرفتن پاسخ سوال 
برنامه و طرح ســوال های تکمیلی با سماجت 
بیشتر؛ در عین حال مدیریت زمان محدود برنامه 
و تامین نظر تیم ســردبیری هم هست که همه 
اینها هم زمان نیازمند مدیریت گفتگو و تمرکز 
و تجربه کافی  است و کار اجرا را کمی سخت تر 
می کند. اصولا هم موضوعات اقتصادی در ذات 
خود چالش ها و حساسیت هایی دارند و متخصص 
و غیر متخصص در مورد آن موضع و دیدگاهی 
دارد و همه  اظهار نظرهایی می کنند، اینکه میان 
همه مطالب، سخن تخصصی و درست برجسته 

و متمایز شود، دشواری های خودش را دارد.

مشکلی در حوزه فعالیت خود دارید؟
بالاخره هر فعالیتی مسائل و گاهی مشکلات 
خــودش را دارد، برنامه پایش هــم از این تظر 
مستثنی نیست. اما اجرای »پایش« و کار کردن 
با گروه فعلی اقتصاد شبکه یک به مدیریت دکتر 
ســردارآبادی و تیم تهیه و تولید برنامه یکی از 
کم اشکال ترین و حرفه ای ترین تجربه هایم در 
سال های اخیر  اســت. ولی ویژگی های شبکه 
یک تلویزیون و حساسیت و فشردگی کنداکتور 

این شبکه مسائلی را هم بوجود می آورد از جمله 
اینکه حدود یک فصل برنامه که قاعدتاً باید در 
ســه ماه تموم می شد بیش از شــش ماه طول 
کشــیده و مواردی که به دلیل ویژه برنامه های 
شــبکه،  پایش حذف یا اضافه می شود متعدد 
است و این مسئله امکان برنامه ریزی برای ارتقا 
و تعالی کیفیت برنامه را محدود می کند. به هر 
صورت یکی از مطالبات مخاطبان و تماشاگران 
هر برنامه تلویزیونی ثبات و نظم در پخش برنامه 
است و بی نظمی در این مورد به میزان مخاطبان 

و تامین نظرشان لطمه می زند.

در یکی از گفتگوها بیــان کردید که 
برنامه پایش در فصل جدید مردمی تر 
شده اســت که ان شاءالله همین طور 
هم پیش برود، حال که به پایان فصل 
می رسید همچنان این عقیده را دارید؟

»پایش« از نظر من یک برنامه کاملا مردمی 
است و هر روز بیشتر احساس می کنم که عموم 
مردم بــا این برنامــه ارتباط برقــرار می کنند. 
»پایش« از یک صداقت و شــفافیتی برخوردار 
است که به دل مردم می نشیند و هر روز بیشتر از 
قبل احساس می کنم که عموم مردم با این برنامه 
ارتباط برقرار می کنند.  مردم مشاهده می کنند 
که مسائل و مشکلات و  نظراتشــان در برنامه 
جایگاه دارد و همین امــر اعتماد آن ها را جلب 
می کند. فکر می کنم این برنامه در اینکه بتواند 
دیدگاه ها و مسائل و مشــکلات و نکات عموم 
مردم را مطرح بکند بسیار موفق بوده است البته 
به خیلی از مسائلی که مورد توجه تماشاگرانمان 
بوده  به دلیل محدودیت زمانی هنوز نپرداخته ایم 
ولی در مواردی کــه دغدغه های مردم را مطرح 
کرده ایم مردم  »پایش« را به عنوان صدایی که 

بتوانند مسائلشان را مطرح کنند، پذیرفته اند.

حوزه اجرای برنامــه اقتصادی چه 
جذابیتی برای شما دارد؟

حوزه اجرای برنامه اقتصادی به دلیل اینکه 

تحصیلات خودم هم اقتصاد اســت و لیسانس 
اقتصاد نظری فوق و لیسانس توسعه اقتصادی 
و برنامه ریزی دارم، جذاب اســت البته شــروع 
کار من نیز در معاونت سیاســی و بخش خبر با 
پژوهشــگری برنامه های اقتصادی بوده است و 
گزارش های اقتصادی را از همــان ابتدا دنبال 
می کــردم  و بعــد از آن هم در رادیو ســردبیر 
برنامه های اقتصادی بودم. همچنین در تلویزیون 
نویسنده برنامه های اقتصادی بودم و بعد از آن به 
اجرای برنامه های اقتصادی سوق پیدا کردم و از 
این جهت هم زمینه  تحصیلی و علاقه شخصی 
خودم و بیش از دو دهه کار کردن در این حوزه، 
بسیار علاقمند به موضوعات اقتصادی هستم و 

برنامه های اقتصادی برایم جذاب است.

با توجه به اینکه پــس از مدیرگروه 
دانش بودن در شــبکه چهار مجدد 
به اجرا بازگشــتید، جز برنامه پایش 
و برنامه های انتخاباتی پیشنهادات 
دیگر اجرا هم دارید؟ مشغول انجام 
چه کارهای دیگری هســتید و ما چه 
کارهــای دیگری را بزودی از شــما 

خواهیم دید؟
در حال حاضر به جز اجرای تلویزیونی، در 
رادیو اقتصاد هم  اجرا می کنم. پیشنهادهای اجرا 
و تهیه از شبکه های مختلف از جمله شبکه چهار 
که بیش از یک دههء گذشــته فعالیت هایم در 
آن متمرکز بوده، داشته ام. بیشتر پیشنهادهای 
اجراســت اما به هرصــورت مــن تجربه تهیه 
برنامه های متعــدد تلویزیونــی از جمله تهیه 
کنندگی برنامه صبحگاهی و برنامه های مختلف 
اجتماعی را در کارنامه ام دارم و به این حوزه هم 

همچنان علاقه مندم.

نیاز به برنامه های اثرگذار
سیدمهدی موسوی تهیه کننده پایش نیز 
در گفتگو بــا ماهنامه صبا عنــوان می کند که 
تلویزیون نیاز به برنامه هایی دارد که بی پرده و 

این برنامه از 
یک عقبه و پشتوانه 
تحقیقاتی و پژوهشی 
برخوردار است و در 
خصوص اجرایش 
هم همواره یا حداقل 
در بیشتر فصول از 
مجریان متبحر و 
حرفه ای استفاده 
کرده که خب این هم 
نکته مهمی است که 
باید به آن اشاره کرد
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